
PROTOKÓŁ  NR V/11
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu  31 marca 2011 r. w sali narad Urzędu Gminy Poświętne

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W  posiedzeniu  udział  wzięli  radni,   pracownicy  Urzędu  Gminy  i  zaproszeni  goście  wg 
załączonych listy obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady V-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  w  sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i 
podejmować uchwały. Poinformował, że protokół z V sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
stoliku.   Jeżeli  do  końca  sesji  nie  zostaną  wniesione  uwagi,  uznamy,  że  protokół  został 
przyjęty bez zastrzeżeń.

Następnie  przewodniczący  przypomniał,  że  proponowany  porządek  obrad  został 
radnym przesłany wraz z zaproszeniami. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są 
wnioski o zmiany w  porządku obrad.
             Wójt Gminy Witold Łapiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowych  punktów:  po punkcie 8 o treści:
- Informacja w sprawie  wyboru sołtysów i członków rad sołeckich
- Informacja w sprawie problematyki konserwacji urządzeń melioracyjnych oraz 

funkcjonowania spółek.
             Przewodniczący zarządził głosowanie wniosków. Zwrócił się do radnych z pytaniem,
-  Kto jest  za wprowadzeniem  do porządku obrad   zgłoszonej  przez Wójta Gminy 
zmiany,   aby po punkcie 8 przyjąć dodatkowe punkt o treści:
 . Informacja w sprawie  wyboru sołtysów i członków rad sołeckich
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 15 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.
-  Kto jest  za  wprowadzeniem  do porządku obrad  zmiany   zgłoszonej  przez  Wójta 
Gminy     aby po punkcie 9 przyjąć dodatkowe punkty o treści:  
10. Informacja w sprawie problematyki konserwacji urządzeń melioracyjnych oraz 

funkcjonowania spółek.
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 15 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.
          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady zwrócił się 
do  Radnych  o  przegłosowanie   całego  porządku  obrad  poszerzonego  o  przegłosowany 
wniosek.
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /15 za/ przyjęła następujący porządek 
obrad:
1. Otwarcie obrad V sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania w 
ramach tworzenia gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie.

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego przebiegu linii elektrycznej 400 KV Narew- Ostrołęka 
na terenie Gminy Poświętne.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Poświętne na lata 2011-2016 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

2012 roku.
8. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.
9. Informacja w sprawie  wyboru sołtysów i członków rad sołeckich
10. Informacja w sprawie problematyki konserwacji urządzeń melioracyjnych oraz 

funkcjonowania spółek.
11.  Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.
Wobec tego, że zrealizowany został pkt.1 i pkt.2  porządku obrad przechodzimy obecnie do 
punktu 3 porządku obrad.

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania w ramach tworzenia gminnego systemu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie.

Temat przedstawiła Alicja Kamińska Kierownik GOPS. Przedstawiła projekt uchwały w 
tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR V/24/11
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania w ramach 
tworzenia gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie.

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego przebiegu linii elektrycznej 400 KV Narew- 
Ostrołęka na terenie Gminy Poświętne.

Temat przedstawił Alfred Dobrzyński. 
 Pan  Mirosław  Arnatowski    Przedstawiciel  Firmy  ELBUD  linia  400  KV  omówił 

przebieg linii przez grunty rolników z terenu gminy Poświętne.
Alfred Dobrzyński przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR V/25/11
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego przebiegu linii elektrycznej 400 KV Narew- Ostrołęka na terenie Gminy 
Poświętne.

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Poświętne na lata 2011-2016.

Temat  przedstawiła  Wiktoria  Kazimierska  Skarbnik  Gminy.  Przedstawiła  projekt 
uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR V/26/11
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Poświętne na 2011 rok.

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok
Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy.



Wójt  Gminy  szczegółowo  omówił  inwestycje  gminne.  Poinformował,  iż  wyniku 
rozstrzygnięcia przetargu na zagospodarowanie centrum wsi Pietkowo zaoszczędzono 240000 
zł.  Które przeznaczono na wykonanie remontu kapitalnego drogi Gołębie Kamińskie Wiktory 
i Brzozowo Chabdy- Brzozowo Chrzczony. 

Pani Kazimierska przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR V/27/11
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego w 2012 roku.

Temat  przedstawił  Witold  Łapiński  Wójt  Gminy.  Wiktoria  Kazimierska  Skarbnik 
Gminy przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /15 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR V/28/11
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku.

Ad.8. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Ryszard Szymborski.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja uwagi lub zapytania 

do  przedstawionego  sprawozdania.  Ponieważ  nikt  nie  zgłosił  uwag,  oznacza  to,  że 
sprawozdanie Komisji  Rewizyjnej z działalności w 2010 roku zostało przez Radę przyjęte.
                                                                         / w załączeniu /

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i  Finansów 
przedstawił Pan Andrzej Dzierżek.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi lub zapytania 
do  przedstawionego  sprawozdania.  Ponieważ  nikt  nie  zgłosił  uwag,  oznacza  to,  że 
sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów z działalności w 2010 
roku zostało przez Radę przyjęte.
                                                                / w załączeniu /

Ad.9. Informacja w sprawie  wyboru sołtysów i członków rad sołeckich.
Informację przedstawił Inspektor  prowadzący obsługę Rady Tadeusz Wiśniewolski.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionej informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 

Ad.10. Informacja w sprawie problematyki konserwacji urządzeń melioracyjnych oraz 
funkcjonowania spółek.

Informację przedstawił Inspektor  prowadzący obsługę rady Tadeusz Wiśniewolski.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionej informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

                                                                                
Ad.11. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.
1/ .Pan Alfred Dobrzyński Zastępca Wójta Gminy poinformował, iż w terminie od 1 kwietnia 
do 30 czerwca  zostanie przeprowadzony Narodowy Spis Powszechny.  Od 1kwietnia do 16 



czerwca  samo spis internetowy, a od dnia 8 kwietnia  telefonicznie spis będą przeprowadzać 
ankieterzy. W tym samym okresie bezpośrednie wywiady przeprowadzą rachmistrzowie 
spisowi wyposażeni w identyfikator ze zdjęciem. Na  teren Gminy Poświętne  będą  dwie 
osoby Pani Barbara Krasowska i Pani Ewa Kamińska.
2/. Wiesław Gołębiewski Radny  z miejscowości Gołębie  prosił o  równiarkę na  drogę 
gruntową  od ulicy w miejscowości Gołębie do drogi powiatowej Poświętne – Porośl 
Wojsławy.
3/. Pan Baranowski Edward sołtys wsi Liza Stara  zapytał dlaczego sołtysi nie maja diet 
4/. Witold Łapiński Wójt Gminy odpowiedział, iż wysłanie równiarki na drogę gruntową bez 
jej utwardzenia niema najmniejszego sensu.  Sprawa wynagrodzenia sołtysów była już 
wielokrotnie poruszana.  Została uregulowana w poprzedniej kadencji poprzez podniesienie 
prowizji, która wynosi od 15 do 20% w  zależności od wielkości sołectwa. 
5/. Pan Andrzej Dzierżek złożył ustny wniosek o  przyjęcie do wykonania drogi rolniczej 
Dzierżki Ząbki- do Drogi powiatowej  Poświętne – Sokoły, oraz o odnowienie nawierzchni na 
drodze powiatowej Poświętne - Sokoły do granicy Gminy.
6/ Radny Piotr Zapisek zapytał  jak się przedstawia modernizacja drogi powiatowej Pietkowo 
Osówka.
7/ Pan Wiśniewolski Kazimierz  złożył ustny wniosek  o przyjęcie do wykonania drogi 
rolniczej Liza Stara – „Sokołowo” oraz wyrównanie drogi rolniczej Liza Stara - Zalesie
8/  Radny Ryszard Szymborski zapytał czy będzie dokonywany przegląd dróg, oraz zgłosił 
dziurę w dachu na przystanku w Grochach.
9/. Pani Jabłońska Helena sołtys wsi Chomizna zapytała czy jest możliwość zorganizowania 
zbiórki zużytego sprzętu AGD.
10/. Pan Roszkowski sołtys wsi Brzozowo Antonie wnioskował o przyjęcie do wykonania 
drogi rolniczej Brzozowo Antonie - Porośl Kije tzw. trakt napoleoński, oraz poprosił o remont 
mostu na tej drodze, na środku drogi jest wyrwa najprawdopodobniej rozeszły się kręgi.
11/. Radna Krystyna Porowska poruszyła sprawę odwodnienia drogi powiatowej na ulicy w 
Wilkowie Starym.
12/.Wójt Gminy przypomniał, iż w ubiegłym roku na Sesji Rady Gminy obecny był Dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, któremu bezpośrednio radni zgłosili masę 
wniosków,  i żaden z nich nie został wykonany, aby nie było tak samo w tym roku należy 
zastanowić się nad kilkoma konkretnymi wnioskami dotyczącymi dróg powiatowych , na 
następną sesję zostanie zaproszony Pan Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, 
któremu  należałoby  przedstawić kilka konkretnych wniosków i później żądać ich 
wykonania.  
        Jak co roku zostanie dokonany przegląd dróg gminnych,  drogi o nawierzchni żwirowej 
zostaną wyrównane po ich wyschnięciu.
          Trudno odnieść się do tylu wniosków o modernizację dróg rolniczych przy 
współudziale środków  finansowych z Wojewódzkiego Funduszu Rekultywacji Gruntów w 
związku z czym na następną sesję zostanie przygotowany wykaz dróg rolniczych, które 
spełniają kryteria do wykonania przy współudziale tych środków do ustalenia kolejności ich 
wykonania. 
       Po zakończeniu prac polowych gmina zorganizuje w jednym punkcie odbiór zużytego 
sprzętu RTV i AGD.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1135,  Przewodniczący Rady zamknął 
V-tą sesję Rady Gminy Poświętne.

          Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                             Tadeusz Kamiński


						UCHWAŁĘ NR V/24/11
						UCHWAŁĘ NR V/25/11
						UCHWAŁĘ NR V/26/11
	Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok

						UCHWAŁĘ NR V/27/11
						UCHWAŁĘ NR V/28/11
	Ad.9. Informacja w sprawie  wyboru sołtysów i członków rad sołeckich.


